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Zasedání zastupitelstva dne 20. 1. 2022  

Místo konání: zasedací místnost Obecního úřadu Všestary 
Přítomni: Bělohoubek David, Ing. Derner Michal MBA, Ing. Fof Vladimír, Kocián Tomáš, MUDr. Kovalský 
Michal, Novák Jiří, Novák Stanislav, Rezková Ladislava, Ing. Šandera Pavel,  
Omluveni: Čapková Dohnalová Marika DiS., Došel Jaroslav, Hájek Martin, Válek Leoš, Mgr. Venera 
Zlatohlávková Zuzana, JUDr. Zlatohlávková Zuzana. 
Osadní výbory:  
 
Zahájeno: 19:00 hod. 
 

1. Zahájení, určení zapisovatele, volba návrhové komise, volba ověřovatelů zápisu 
 
Předsedající: Konstatuji, že zastupitelstvo bylo řádně svoláno a uveřejněno dne 12. 1. 2022, tj. s 
požadovaným předstihem alespoň 7 dní. Přítomno je 9  zastupitelů, tedy nadpoloviční většina všech členů 
zastupitelstva a zastupitelstvo je usnášení schopné. Po určení zapisovatele proběhne volba návrhové 
komise a schválení programu. Rozprava bude probíhat ke každému bodu programu zvlášť. Zápis 
z předchozího jednání byl vyhotoven, ověřen a je předložen k nahlédnutí.  
Přítomné zastupitele, ostatní občany i hosty z SPÚ vítám a přeji nám všem moudré rozhodování.  
 

• Jako zapisovatelka určena pí. Andrea Netušilová.  
 

• Do návrhové komise byli navrženi:  Ing. Šandera Pavel, Kocián Tomáš   
 
Přítomných zastupitelů před hlasováním 9 
Návrh usnesení č. 1/2022: ZO schvaluje pro zasedání ZO Všestary konaného dne 20.1.2022 návrhovou 
komisi ve složení: Ing. Šandera Pavel,  Kocián Tomáš 
Hlasování o usnesení č. 1/2022: pro  9, proti 0, zdržel se 0  – bylo / nebylo schváleno.  
 

Na ověřovatele zápisu byli navrženi:  Rezková Ladislava, MUDr. Kovalský Michal 
 
Přítomných zastupitelů před hlasováním   9 
Návrh usnesení č. 2/2022: ZO schvaluje pro zasedání ZO Všestary konaného dne 20.1.2022 ověřovatele 
zápisu ve složení: Rezková Ladislava, MUDr. Kovalský Michal 
Hlasování o usnesení č. 2/2022: pro  9, proti  0,  zdržel se  0 – bylo / nebylo schváleno.  
 
Námitky proti minulému zápisu, tj. zápisu z 16. 12. 2021.  
Bez námitek k minulému zápisu 

 
2. Schválení programu              
Návrh programu 
 
1. Zahájení, určení zapisovatele, volba návrhové komise a ověřovatelů zápisu 

2. Schválení programu  

3. Pozemkové úpravy Světí + Všestary - Plán společných zařízení 

4. Připomínky občanů  

5. Stočné v roce 2022 

6. Informace o přípravě investičních akcí 

• ZŠ – větrání s rekuperací v budově 2. stupně 

• ZŠ – Polytechnická dílna 

• Veřejné a školní sportoviště 
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• Parkoviště u bazénu ve Všestarech 

7. Rozpočet obce na rok 2022 

8. Kontokorentní úvěr 

9. Pozemky  

10. Informace z rady obce 

11. Program „Všestarské spolky“ na rok 2022 

12. Žádosti o dotace a dary  

13. Všesličky – změna na dětskou skupinu 

14. Tříkrálová sbírka  

15. Úhrada faktur 

16. Závěr   

 
Přítomných zastupitelů před hlasováním 9 
Návrh usnesení č. 3/2022:  
ZO schvaluje program zasedání ZO Všestary konaného dne 20.1.2022 
Hlasování o usnesení č. 3/2022: pro  9, proti 0, zdržel se 0 – bylo / nebylo schváleno.  
 
 

3. Pozemkové úpravy Světí + Všestary - Plán společných zařízení 
Důvodová zpráva pro jednání zastupitelstva dne 20.1.2022 
Předkladatel: Renata Festová, Hana Stříhavková (SPÚ, pobočka Hradec Králové)  
 
Státní pozemkový úřad (SPÚ) jako pořizovatel Komplexních pozemkových úprav v katastrálním území Světí, 
vč. ucelené části k.ú. Všestary, žádá o projednání a schválení Plánu společných zařízení zastupitelstvem 
obce.  
Návrh plánu společných zařízení projednalo a vzalo na vědomí zastupitelstvo obce 18.3.2021. Dokončený 
Plán společných zařízení zachovává koncepci projednaného návrhu a jeho finální představí zástupci 
pořizovatele projektu.  
Jako přílohy důvodové zprávy jsou přiloženy základní výkresy plánu společných zařízení.  
Kompletní projekt PSZ (160MB) je ke stažení na adrese https://posilej.cz/zasilka/z6Tg2DH0#link  
 
Renata Festová (SPÚ) – Jedná se cesty mezi Rozběřicemi a Světím nad archeoparkem. Je navržena nová 
vedlejší cesta VC2, která od Světí k Rozběřicím rozdělí pole nad Všestary a která by měla být protierozní. Na 
ní vede ze Všestar cesta kolem archeoparku a další doplňková cesta nad řadovou zástavbou. Další cestou je 
cesta od úvozu nad Světím k silnici do Všestar a dál kolem zemědělského družstva a čistírny k Melounce. 
Tyto cesty budou po úpravách navrženy do majetku obce.  
 
Ing. Derner – nyní máme finální projekt, ve kterém je řešení cest a dalších zařízení proti návrhu beze změn. 
Toto řešení jsme již na zastupitelstvu podrobně probírali.  
 
Renata Festová – Plán společných zařízení je kostrou nové mapy, k novému uspořádání pozemků budou 
vlastníci obesláni, uspořádání si budou odsouhlasovat sami vlastníci.  
Nyní se začala zpracovávat další studie pozemkových úprava vyvolaných výstavbou D 35, a respektuje 
návaznost, která končí na hranici katastrálních území Všestary a Rozběřice. Další projektant převezme plán 
společných zařízení, aby prvky na sebe navazovaly.  
 
Přítomných zastupitelů před hlasováním 9 
Návrh usnesení č.  4/2022: Zastupitelstvo Obce Všestary schvaluje předložený Plán společných zařízení 
zpracovaný v rámci Komplexních pozemkových úprav v katastrálním území Světí, včetně ucelené části k.ú. 
Všestary, vypracovaný firmou Geoplan Hradec Králové.  
Hlasování o usnesení č. 4/2022: pro 9, proti 0, zdržel se  0 – bylo / nebylo schváleno.  
               

https://posilej.cz/zasilka/z6Tg2DH0#link
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4. Připomínky občanů  
 
Pan Kaleta – svoz odpadu 
 
Pan Kaleta  - neví, kde se došlo k číslu 0,80 Kč za litr. Nikde to nenašel. Pro něj to znamená při svozu 1x za 
14 dní značný nárůst.  
Ing. Derner – bylo to probíráno v zastupitelstvech v listopadu a prosinci i s podrobným výpočtem. 
V minulosti byly smlouvy mezi občanem a Hradeckými službami. Novela zákona o odpadech to od 1.ledna 
20122 neumožňuje. Zákon stanovil možnosti, jak určit cenu za odpad.  Množství odpadu může být 
stanoveno na obyvatele, zvážením či změřením objemu odpadu, nebo podle objemu popelnice a počtu 
svozů.  
Na tabulce ukázal výpočet ceny za odpad: Známe množství odpadu za rok, v roce 2021 to bylo 230 t. Podle 
počtu popelnic, jejich velikosti a počtu svozů z loňského roku známe celkový objem vyvážených popelnic 
(tzv. rezervovaný objem). Z výběrového řízení na svozovou firmu víme, kolik to bude stát, předpokládaná 
cena je těsně pod 1 milion korun. Vydělením ceny za službu svozu odpadu celkovým objemem vyvážených 
popelnic vychází cena za litr.  Pokud má popelnice má 120 l x počet svozů, vyjde objem za celý rok. Ten se 
vynásobí cenou za litr a vychází cena za popelnici za rok.  
 
Pan Kaleta  - udělalo se to matematickou metodou a navýšení udělal Marius Pedersen?  
Ing. Derner – Základem výpočtu byla celková cena za službu pro obec a každý si zaplatí svůj objem. Pak také 
vychází, že kdo vyváží 2x tolik než soused, platí také 2x tolik než soused. To doposud nebylo pravda a kdo 
vyvážel 1x za 4 týdny platil daleko více než polovinu proti svozu 1x za 2 týdny.  
Pan Kaleta - koeficient sedí, to si ověřil. Není tu proto, aby dělal dusno. Ve vyhlášce to bylo stanoveno 
jednou větou.  Mohlo se napsat, že potřebujeme omezit svoz. Je to vlastně tlak na snížení komunálního 
odpadu.  
 
Ing. Šandera – toto se nedá moc vysvětlit psaným textem.  Podle jeho názoru je to ruku v ruce a vede to i 
k narovnání poměru mezi 14ti denním a měsíčním svozem.  
Pan Kaleta - Řešíme odpady touto formou a proč ostatní obce v okolí řeší odpad na osobu – domácnost.  
Ing. Derner – zákon umožňuje zvolit několik způsobů stanovení poplatku za odpad. Zastupitelstvo se 
rozhodlo zachovat princip, který tu doposud byl nastaven, tedy podle popelnice a četnosti svozů.  
 
Pan Kaleta – stočné – nyní mu přišla faktura, která je ještě za ceny z roku 2021.  
Ing. Derner – je to faktura za předchozí kvartál, tedy ještě za rok 2021. 
 
Pan Kaleta – mluvil o tom s panem starostou – oficiálně projevil zájem, když to bude možné a bude se 
prodávat multikára, tak je jedním z uchazečů. Pokud je potřeba sepsat oficiální žádost, učiní tak ihned.  
Ing. Derner – pokud by se něco takového prodávalo, pokud by došlo k prodeji, tak bude prodej zveřejněn 
veřejně a přihlásit se pak může každý. O prodeji multikáry v současnosti neuvažujeme.    
 
Mgr. Chládková – loni se pořádal příměstský tábor v základní škole. Rodiče se dotazují, že mají zájem o 
letní příměstský tábor – požádala o zveřejnění v rozhlase, popřípadě na webových stránkách.  
 
Ve Bříze chybí modrý kontejner – byl rozbitý a rovnou ho svozová firma odvezla. Objednáváme nový.   
 
Ing. Šandera – na potoce, u kterého bydlí, tak se rozmnožují nutrie. Večer šel dolů a viděl jich asi 15.  
 
Novák Jiří – křižovatka Bříza – Světí k přejezdu. Delší dobu tam je v příkopě auto, cesta je naše, ale příkop 
ne.  
 
P. Šandera – není mu jasný, proč tam není snížená rychlost.  
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5. Stočné 2022 
Důvodová zpráva pro jednání zastupitelstva dne 20.1.2022 
Předkladatel: Ing. Michal Derner, MBA 
 
Po vyhodnocení provozu Kanalizace a ČOV Všestary a místní části v roce 2021 (stočné v r. 2021 bylo 44,28 
Kč/m3) vypracoval odborný zástupce Ing. Machút kalkulaci stočného na rok 2022. Ve výpočtu stočného jsou 
zahrnuty položky: Materiál, energie, mzdy, odpisy, provozní náklady a pojištění.  
 
Nákladová cena stočného pro rok 2022 je vypočtena ve výši 43,35 Kč + DPH = 47,69 Kč/m3 vč. DPH 
Poznámka pro srovnání: stočné na rok 2022 u VaK HK je  53,11 Kč/m3   
Příloha: 5_Kalkulace stočného 2022-náklady 
 
Přítomných zastupitelů před hlasováním 9 
Návrh usnesení č. 6/2022:  
ZO schvaluje stanovení výše stočného pro kalendářní rok 2022 ve výši 47,69 Kč/m3 vč. DPH.  
Hlasování o usnesení č. 6/2022: pro 9, proti 0, zdržel se 0 – bylo / nebylo schváleno.  
 
 

 
6. Informace o přípravě investičních akcí 
 
Důvodová zpráva pro jednání zastupitelstva dne 20.1.2022 
 

a. ZŠ – větrání s rekuperací v budově 2. stupně 

Předkladatel: Ing. Vladimír Fof 
 
Termín pro podání nabídek byl do 28.12.2021 do 10:00. V ten den byl firmou Tendra s.r.o. provedeno 
otevírání elektronicky došlých nabídek. Celkem došlo 5 nabídek. Bylo kontrolováno, zda nabídky jsou 
doručeny v termínu, zda jsou autentické a zda s datovou zprávou obsahující nabídku nebylo před jejím 
otevřením manipulováno. Žádná nabídka nebyla vyřazena.  
Dne 6.1.2022 bylo provedeno vyhodnocení nabídek. Nabídky byly hodnoceny podle jejich ekonomické 
výhodnosti dle kritéria: Nejnižší nabídková cena v Kč bez DPH s váhou 100 %. 
 
Výsledek hodnocení – konečné pořadí nabídek  

Pořadí 
Název právnické nebo 

fyzické osoby 
Adresa IČO Cena bez DPH 

1. Entalpa s.r.o. 
Tomáše Bati 1075, 674 01 Třebíč–
Borovina 

28403304 1 762 369 Kč 

2. VORTEXAIR s.r.o. Nekvasilova 586/13, 186 00 Praha 06674241 1 784 467 Kč 

3. Green Vision s.r.o. Pstružná 821/2, 104 00 Praha-Uhříněves 02719797 2 116 265 Kč 

4. E.ON Energie, a.s. 
F.A. Gerstnera 2151/6, České Budějovice 
7, 370 01 České Budějovice 

26078201 2 281 418 Kč 

5. Apleona HSG s.r.o. 
Za Strahovem 19, 169 00 Praha 6 – 
Břevnov  

49703765 2 475 000 Kč 

 

Vítězným účastníkem je společnost Entalpa s.r.o., Tomáše Bati 1075, 674 01 Třebíč-Borovina, IČO: 
28403304, DIČ: CZ28403304, která nabídla cenu 1.762.369,00 Kč bez DPH; 2.132.467,00,- Kč vč. DPH.  
 
Rada obce schválila výsledek výběrového řízení. Nyní nám chybí ještě stavební povolení. Stavební úřad bude 
vydávat stavební povolení, ke kterému požadoval závazné posudky – vyjádření: MMHK – odboru 
památkové péče (zásahy do fasády), KHK Královéhradeckého kraje (hluk), HZS Královéhradeckého kraje 
(požární zatížení) a ČEZ a.s. (možné zvýšení odběru el. energie). Kromě hasičů jsou už závazné posudky na 
stavebním úřadu.  
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b. ZŠ – Polytechnická dílna 

Předkladatel: Ing. Michal Derner, MBA 
 
Vyhlášení nové výzvy z IROP2 s možností realizace do roku 2024 se v novém programovém období 
připravuje na jaro roku 2022. Dotace se předpokládá ve výši 90% z uznatelných nákladů.  
 
Info od projektanta (Ing. arch Zima): projekt je rozeslán na dotčené orgány. Rozpočtářka již dostala nové 
ceníky URS na tento rok a snad příští týden provede přepočet na letošní cenovou hladinu. U profesí jsem též 
dal stejný příkaz, abychom  to měli v současných cenách. 
 
Ing. Derner – Výsledek žádosti o dotaci můžeme očekávat cca během srpna až září. Realizace přichází na rok 
2023, když to dobře půjde, mohlo by se začít i před koncem roku.  
 
 

c. Veřejné a školní sportoviště 

Předkladatel: Tomáš Kocián,  

 
Vážení zastupitelé, 
na posledním zasedání zastupitelstva v roce 2021 jsme obdrželi informaci ohledně možného vybudování 
workoutového hřiště v areálu všestarské školy. Jedná se o prostory, kde je momentálně zřízeno dočasné 
odstavné parkoviště.  
Tento návrh ve mně vzbudil trochu více emocí. Jako člověk, který byl od mala veden ke sportovní aktivitě si 
už delší dobu uvědomuji, že ve Všestarech, jakožto střediskové obci, chybí venkovní sportovní areál. Tyto 
sportovní areály se v poslední době postavily v nedalekém okolí (Hořiněves, Smiřice, Dohalice, Černilov 
apod.), kde jsou využívány pro své pohybové činnosti školami, spolky i veřejností. 
Po minulé debatě ohledně nového sportoviště jsem nabyl dojmu, že si je zastupitelstvo dlouhodobě 
nevyhovujících podmínek pro venkovní sportovní aktivitu vědomo.  
Velmi dobře vím, že má obec za sebou daleko důležitější úkoly např. kanalizace, chodníky, nástavba školy 
atd., které již zanechaly v pokladně úvěr, jenž se bude splácet několik let. Covidová doba rozvoji obce 
rovněž moc financí nepřidala. 
Přesto si myslím, že přišel čas, kdy bychom se měli rozhodnout, kam obec posuneme. 
Středisková obec Všestary a její přidružené obce jsou velmi lukrativní a vyhledávané lokality na bydlení. 
Nabízí občanům velkou škálu služeb, školu, školku, bazén atd. Plánuje se výstavba rodinných domků, díky 
kterým bude docházet k nárůstu obyvatel. Co se týká sportovní aktivity, občané mohou využít místní bazén, 
saunu, posilovnu, tělocvičnu, tenisové kurty, což je velmi dobré a jsem za to rád, ale nemohu nevidět, že 
nám tady chybí venkovní sportovní víceúčelový areál.   
Proč to všechno píšu. Rád bych znovu otevřel debatu o projektu - Sokolovna sportovní areál. 
Tento areál by nám mohl nabídnout to, co tu ve Všestarech schází.  Je to ideální místo pro sportovní, 
volnočasovou  i kulturní aktivitu, které je dobře dostupné i pro občany z okolních vesnic (Rozběřice, Rosnice 
a další).  
Aktuální návrh, vytvořit workoutové hřiště nepovažuji úplně za šťastný, a to z následujících důvodů: 

1. Možnost využívání prostoru veřejností 

2. Značně omezený prostor pro konání sportovních aktivit. 

3. Místo by mohlo v budoucnu sloužit k rozšíření prostor pro školu nebo jinému využití spojených 

s jejím provozem. Zástavbou bychom přišli o cennou rezervu. 

Abych nemluvil jenom za sebe, oslovil jsem všechny, kteří by měli co dočinění s využitím areálu, zejména 
základní školu a Sokol. V příloze posílám vyjádření obou subjektů (sb. 1 a sb.2). 
Ještě bych se rád vyjádřil k samotné sokolovně. Dříve se využívala na pořádání kulturních akcí. Postupem 
času se tento objekt přeměnil spíše ve skladové prostory. Pořádání jakýchkoli společenských akcí je kvůli 
nevyhovujícímu stavu prakticky nemožný. 
Na pořádání veřejných  schůzí,  kulturních a společenských akcí, plesů apod. nám zbývá pro šest vesnic 
pouze všestarská hospoda, která je v soukromém vlastnictví. S ohledem na dnešní dobu, která je pro provoz 
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hospod velmi náročná, může dojít k jejímu zavření prakticky ze dne na den, čímž by obec přišla o jediné 
možné prostory sloužící k výše zmíněným účelům. 
Z toho mi vychází, pro obecní samostatnost a udržení kulturních akcí a popř. dalšího využití, se zabývat 
rekonstrukcí stávající sokolovny. V souvislosti s tímto záměrem jsem oslovil kulturní výbor, jehož postoj 
naleznete rovněž v příloze (sb.3). 
Má ideální představa o využití sportovního areálu a zrekonstruované sokolovny je následovná: 

• Ve všední dny by areál využívala základní škola a k ní přidružené kroužky, které by v odpoledních 

hodinách vystřídaly místní spolky (volejbal, nohejbal, malá kopaná atd.).  

• O víkendu by se pořádaly soutěže, turnaje a jakékoliv činnosti podporující pohyb a setkávání našich 

občanů. 

• Sokolovna by tak poskytovala sociální zázemí jako toalety, sprchy a šatny, ale také zejména kabinky na 

převlékání pro současný venkovní bazén, který je v letních měsících hojně navštěvován a tyto prostory 

zde chybí, což je důležitým aspektem v rozhodování občana, zda využije všestarský venkovní koupaliště 

ke koupání, či nevyužije. 

• Součástí nové sokolovny by vznikl prostor pro vytvoření občerstvení, které by se využívalo při pořádání 

kulturních akcí v sále, tak při venkovních akcích. 

Berte prosím tento email jako pobídku k vytvoření diskuze na toto téma. Byl bych velmi rád, kdybychom 
společnými silami byli schopni se dostat k výsledku, který bude pro naše občany zkvalitněním životní úrovně 
v obci.  
 
J. Novák – proč nevyužít hospodu v Rosnicích, která je obecní, sál je veliký, byť není v nejlepší kondici a 

bude se s ní časem muset něco udělat.  

Ing. Derner – není  k tomu žádná další vazba a mohlo by to být centrum pro aktivity mnoha lidí. 

Kocián – jednou stavbou by se udělalo více věcí najednou.  Jde o to, jestli se pro takovou akci vůbec 

rozhodneme.  

Ing. Šandera – docela se mu to líbilo. Ze soupisu mu vyšlo to, že hřiště u školy a u tělocvičny by se dobře 

doplňovalo. Zdá se, že prostor na sokolovně je veliký, ale když tam má vzniknout regulérní hřiště na malou 

kopanou nebo na antuku, tak neví, jestli se to tam vůbec vejde. Nemá cenu o tom moc dlouho povídat, 

navrhl zkusit nějaký projekt od někoho, kdo už podobný projekt dělal. Až se tam narovná hřiště tak uvidíme, 

jak velký prostor nám tam vnikne na sokolovnu.  

Ing. Derner – sepsal by to a vyhlásil by soutěž o návrh. Mělo by se zjistit, kdo už touto formou něco dělal a 

mohl by nám s tím pomoct.  

J. Novák – navrhl myslet na hasiče, protože máme 6 obcí a každý rok se nějaká soutěž pořádá.  

P. Šandera – jakmile to není na děti, tak není šance dotaci dostat.  

Mgr. Chládková – Uvedla, že má informaci od maminek, že tu není žádný sportovní spolek pro malé děti.  

Ing. Derner – uděláme požadavky k výběrovému řízení, sepíšeme, co bychom do budoucna požadovali.  

 

 

d. Parkoviště u bazénu ve Všestarech 
Předkladatel: Ing. Michal Derner, MBA 
 
Zastupitelstvo rozhodlo realizovat z projektu „Všestary - Areál ZŠ, MŠ a plaveckého bazénu, úprava 
dopravního řešení a parkování“ dílčí etapu rozšíření parkovacích stání nad zdravotním střediskem, což 
současně umožní zobousměrnění komunikace od zdravotního střediska k archeoparku a uvolnění prostoru 
hřiště u školy. Na stavbu bylo vydáno 12.1.2022 stavební povolení.  
Projektant vyhotovil dílčí dokumentaci na 1. etapu.  vč. soupisu výkonů a rozpočtu. Rozpočtová cena je 
3,069 mil. Kč. Předpokládaná dotace od KHK je v úrovni 1,0 – 1,2 mil Kč. Rozhodnutí o dotaci by mělo 
padnout do května 2022.  
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Přítomných zastupitelů před hlasováním 9 
Návrh usnesení č. 7/2022: ZO ukládá radě obce zadat výběrové řízení na zhotovitele stavby „Všestary - 
Areál ZŠ, MŠ a plaveckého bazénu, úprava dopravního řešení a parkování“ – I. Etapa.  
Hlasování o usnesení č. 7/2022: pro 9, proti 0, zdržel se  0 – bylo / nebylo schváleno.  
 
 

7. Rozpočet na rok 2022 
 
Důvodová zpráva pro jednání zastupitelstva dne 20.1.2022 
Předkladatel: Ing. Michal Derner, MBA; Jiří Novák – předseda finančního výboru.  
 
Ve spolupráci s finančním výborem je připraven návrh rozpočtu na rok 2022, který byl zveřejněn na úřední 
desce a zpřístupněn dálkovým způsobem dne 3.1.2022.  
 
V rozpočtu jsou kalkulovány  
Na příjmové straně m.j.  

• v části daňových příjmů se návrh přidržuje pesimističtějšího odhadu SMO (30,591 mil. Kč) proti 
optimističtějším odhadům České spořitelny (32,104 mil. Kč). Daňové příjmy jsou tak ve zveřejněném 
návrhu rozpočtu nastaveny s jistou mírou opatrnosti ve výši 30,591 mil. Kč.   

• v Transferech (dotace) jsou započteny dotace na výkon přenesené části státní správy (účelová 
dotace ze SR), dotace úřadu práce, dotace SFŽ na větrání s rekuperací v ZŠ,  

• vratka poloviny kauce od SS KHK na silnice 

• příjmy za stočné a svoz komunálního odpadu 
 
Na výdajové straně jsou zejména:  

• opravy komunikací a dešťové kanalizace 

• dokončení dodatečných kanalizačních přípojek, provoz kanalizace a ČOV (6,164 mil. Kč). 

• chodníky v Rozběřicích (4,9 mil. Kč) 

• ZŠ – příspěvek na provoz, opravy gastrotechniky ve ŠJ (6,184 mil. Kč) 

• Všesličky - provoz mikrojeslí 

• dotace spolkům a na energie bazénu 
 
Podrobná kalkulace je uvedena v rozpisu rozpočtu, který je podkladem k návrhu rozpočtu. Rozpis rozpočtu 
bere zastupitelstvo na vědomí, rozpočet zastupitelstvo schvaluje (bude na programu 20.1.2022). Rozpočet 
musí být zveřejněn min. 15 dní před jeho schválením – zveřejněním k 3.1.2022 bylo splněno. 
 
 

Návrhy na úpravy proti zveřejněnému rozpočtu vycházejí zejména ze zpřesnění očekávaných příjmů a 
výdajů a z uzavřeného Výkazu pro hodnocení plnění rozpočtu obce za rok 2021 (FIN): 
          
na straně příjmů:         zveřejněno změna 

Transfery celkem 2 331,500 2 307,100 

úprava odhad výše neinvestiční dotace na výkon veřejné správy  

 celkem rozpočtové příjmy 40 843,565 40 819,165 

 
na straně výdajů:  
      §                     popis        zveřejněno                změna 

2212   Silnice 3 240,000 3 590,000 

zvýšení částky na opravy dešťové kanalizace 

2321   
 Odvádění a čištění odpadních vod, nakládání s kaly - ČOV 
a kanalizace 6 145,585 6 357,737 

přesun úhrady dílčí platby za administraci dotace po vyhotovení ZVA z r.2021 do r. 2022 



Zastupitelstvo Všestary 20.01.2022.docdoc Stránka 8 z 15 

 
 

3113    Základní škola   5 824,140 6 184,140 

zvýšení příspěvku na provoz podle rozpočtu ZŠ 

3612    Bytové hospodářství - údržba, vodné …   645,000 765,000 

zvýšení částky na opravy (Bříza 54, Všestary 129) 

3745    Péče o vzhled obcí  4 061,920 4 311,920 

zvýšení částky na pořízení traktoru (podle výsledku výběrového řízení)  

6402   Finanční vypořádání z minulých let 80,101 78,702 

zpřesnění výše vratky nevyčerpaných dotací na volby a JSDHO 

    celkem rozpočtové výdaje 37 957,295 39 248,049 

 
Bilance rozpočtu:  
zůstatky na účtech jsou uvedeny podle skutečnosti k 1.1.2022 
ve financování není zapojen kontokorent – bude teprve předmětem schvalování.  

    rozpočtové příjmy 40 843,565 40 819,165 

  rozpočtové výdaje -37 957,295 39 248,049 

  Přebytek (+) / Schodek (-) 2 886,270  1 571,116  

  8115 Financování - zůstatek na bankovních účtech a úvěr 8 270,695 8 270,695 

  8124 Splátky úvěru (jistina) -5 418,000 -5 418,000 

  zůstatek (rezerva) 5 738,965 4 423,811 

 
Rozpočet bude schvalován v členění do paragrafů.  
 
Přítomných zastupitelů před hlasováním 9 
Návrh usnesení č. 8/2022:  
ZO schvaluje proti zveřejněnému návrhu rozpočtu následující úpravy: 
na straně příjmů v částech  

• Transfery celkem (dotace) – snížení z 2.331.500 Kč na 2.307.100 Kč 

• Celkem rozpočtové příjmy - snížení z 40.843.565 Kč na 40.819.165 Kč 
na straně výdajů v částech 

• § 2212 Silnice - zvýšení z 3.240.000 Kč na 3.590.000 Kč 

• § 2321 Odvádění a čištění odpadních vod – zvýšení z 6.145.585 Kč na 6.357.737 Kč. 

• § 3113 Základní škola – zvýšení z 5.824.140 Kč na 6.184.140 Kč 

• § 3612 Bytové hospodářství – zvýšení z 645.000 Kč na 765.000 Kč  

• § 3745 Péče o vzhled obcí – zvýšení z 4.061.920 Kč na 4.311.920 Kč 

• § 6402 Finanční vypořádání z minulých let – snížení z 80.101 Kč na 78.702  

• Celkem rozpočtové výdaje – zvýšení z 37.957.295 na 39.248.049 Kč 
snížení přebytku rozpočtu z 2.886.270 Kč na 1.571.116 Kč, 
Hlasování o usnesení č. 8/2022: pro 9, proti 0, zdržel se  0 – bylo / nebylo schváleno.  
 
Přítomných zastupitelů před hlasováním 9 
Návrh usnesení č. 9/2022:  
ZO bere na vědomí rozpis rozpočtu obce na rok 2022, který je podkladem pro schválení rozpočtu obce na 
rok 2022 s příjmy ve výši 40.819.165 Kč a výdaji ve výši 39.248.049 Kč. 
Hlasování o usnesení č. 9/2022: pro 9, proti 0, zdržel se  0 – bylo / nebylo schváleno.  
 
Přítomných zastupitelů před hlasováním 9 
Návrh usnesení č. 10/2022:  
ZO schvaluje rozpočet obce na rok 2022 v členění na úrovni paragrafů jako přebytkový ve výši  40.819.165 

Kč na straně příjmů a 39.248.049 Kč na straně výdajů. Přebytek ve výši 1.571.116 Kč zvyšuje zůstatek 
rozpočtových účtů z minulých let. 
Hlasování o usnesení č. 10/2022: pro 9, proti 0, zdržel se  0 – bylo / nebylo schváleno.  
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8. Kontokorentní úvěr 
Důvodová zpráva pro jednání zastupitelstva dne 20.1.2022 
Předkladatel: Ing. Michal Derner, MBA 
 
V roce 2021 měla obec kontokorentní úvěr ve výši 4,5 mil. Kč, úrok ve výši 1MPRIBOR (k 13.1.2022 je  
3,88%,) + marže spořitelny 1,30% ročně z vyčerpané části úvěru. Kontokorentní úvěr byl využit jen nárazově 
pro překlenutí krátkodobého nedostatku v toku financí. Obec Všestary jako dlouholetý stabilní klient 
spořitelny může počítat s i v roce 2022 s poskytnutím kontokorentu do výše 4,5 mil Kč za stejných 
podmínek.  
 
Příloha: 8_Návrh textu KTK-US_1080773349 
 
Přítomných zastupitelů před hlasováním 9 
Návrh usnesení č. 11/2022: Zastupitelstvo obce akceptuje nabídku České spořitelny, a.s. na poskytnutí 
kontokorentního úvěru s úročením vyčerpané částky ve výši 1-měsíční PRIBOR + 1,30% marží a pověřuje 
starostu podpisem smlouvy o kontokorentním úvěru. 
Hlasování o usnesení č. 11/2022: pro 9, proti 0, zdržel se  0 – bylo / nebylo schváleno.  
 
 
 

9. Pozemky  
Důvodová zpráva pro jednání zastupitelstva dne 20.1.2022 
Předkladatel: Ing. Michal Derner, MBA 
 

➢ Lípa – převod pozemků zastavěných chodníkem  
Po stavbě chodníků v Lípě má dojít k převodu pozemků státu, na které nové chodníky zasahují, do 
vlastnictví obce. Pozemky jsou odděleny geometrickým plánem GP190-41_2019 
Pro žádost o převod pozemků je nutno doložit usnesení zastupitelstva, které schvaluje podání žádosti o 
převod pozemků. Podmínkou bezúplatného převodu pozemků je zařazení chodníku do pasportu 
komunikací schválené zastupitelstvem.  
 
Příloha: 9.Lipa_GP190-41_2019-pro oddeleni pozemku Lipa 
 9.Lipa_Chodniky Lipa - ortofoto-pozemky pro prevod 
 
Přítomných zastupitelů před hlasováním 9 
Návrh usnesení č. 12/2022:  
Zastupitelstvo obce schvaluje podání žádosti o převod pozemků p.č. 329/49 a 329/50 v k.ú. Lípa u Hradce 
Králové, které jsou po stavbě chodníku vybudovaného v rámci projektu „Všestary – chodníky, lokalita 

Lípa“ odděleny geometrickým plánem č. 190-41/2019, do vlastnictví obce Všestary.  
Hlasování o usnesení č. 12/2022: pro 9, proti 0, zdržel se  0 – bylo / nebylo schváleno.  
 
Přítomných zastupitelů před hlasováním 9 
Návrh usnesení č. 13/2022:  
Zastupitelstvo obce schvaluje zařazení chodníku vybudovaného v rámci projektu „Všestary – chodníky, 
lokalita Lípa“ podél komunikace I/35 na pozemcích p.č. 56, 329/18, 329/19, 329/20, 329/48 a na pozemcích 
329/49 a 329/50, které jsou odděleny geometrickým plánem č. 190-41/2019 v k.ú Lípa u Hradce Králové, do 
pasportu komunikací.   
Hlasování o usnesení č. 13/2022: pro 9, proti 0, zdržel se  0 – bylo / nebylo schváleno.  
 
 

➢ Návrhy na změnu územního plánu – rekapitulace podaných návrhů  
Na zasedání zastupitelstva obce dne 2.9.2021 byla podána informace o obdržení žádostí / návrhů na změnu 
ÚP Všestary na zařazení do zastavitelných území pro rodinnou výstavbu:  
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• Rozběřice:  
Charvátová - pozemky nebo jejich část 265/30, 344/15 a 258/2 (k panelce) 
Střihavkovi - pozemek 247/28 navazující u Hejcmanky 
David Skořepa – Rozběřice 222/36 – navazující u Stejskalových 
Božena a Jiří Skořepovi – 116/13 v ploše mezi Všestary a Rozběřicemi 
Stanislava Petrová – 116/8 a 116/2 v ploše mezi Všestary a Rozběřicemi (doplněno 22.11.2021) 
 

• Všestary: 
Ladislava Ludvíková – část p.č. 205/36  
Volf Vlastimil – st.p. 47/1 (doplněno 14.9.2021) 
Klinger Gunter – část pozemků p.č. 362, 363/104 a 460/1 (doplněno 30.9.2021) 
Baladrán Matěnová Jana – p.č. 128/8 (doplněno 6.10.2021)  
 

• Bříza: 
Milan Lehký – 155/13 a 129  
 
K vyřazení 
Ratajovi Bříza – vyjmutí jejich pozemků ze zastavitelného území (bylo již začleněno jako návrh k vyřazení 
v ÚS B-Z1) 
V Rosnicích je ke zvážení vyřazení plochy  R-Z1, na které za celou dobu existence této plochy nenastala 
žádná aktivita. 
 
Dosud známé návrhy na změnu ÚP byly postoupeny na odbor hlavního architekta MMHK, který je pro naši 
obec pořizovatelem územního plánu.  
O zahájení procesu pořízení změny rozhoduje zastupitelstvo.  
 
 

10. Informace z rady obce  
Důvodová zpráva pro jednání zastupitelstva dne 20.1.2022 
Předkladatel: Ing. Michal Derner, MBA 
 

Rozpočtové opatření č. 13/2021 
Změny v rozpočtu nastávají:  

• na straně příjmů    640.460,21 Kč                    

• na straně výdajů    451.150,57 Kč       
Přebytek ve výši 451 150,57 Kč zvyšuje zůstatek rozpočtových účtů (rezerva), který je po schválení 
rozpočtového opatření č. 13/2021 ve výši 6.723 959,61 Kč.  
 
Přítomných zastupitelů před hlasováním 9 
Návrh usnesení č.  14/2022: ZO bere na vědomí přijaté rozpočtové opatření č. 13/2021.  
Hlasování o usnesení č. 14/2022: pro 9, proti 0, zdržel se 0 – bylo / nebylo schváleno.  
 

Výběrová řízení 
➢ Svoz komunálního odpadu 

 
Dne 10.12.2021 proběhlo hodnocení nabídek na Zajištění služby v odpadovém hospodářství obce Všestary 
a místních částech – svoz komunálního odpadu v roce 2022.  Rada obce 17.12.2021 schválila vítěze. 
Podány byly 2 nabídky, hodnotící komise provedla kontrolu náležitostí nabídek a z podaných nabídek 
sestavila pořadí podle nabídkové ceny za služby.  
Nabídková cena vítěze odpovídá předpokládaným nákladům v kalkulaci poplatku za svoz popelnice.   
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➢ Traktor pro zimní a letní údržbu obce 

 
Rada obce schválila výsledek výběrového řízení na pořízení traktoru pro zimní a letní údržbu obce za 
celkovou cenu 1.534.993,90 Kč vč. DPH 
 
 
 

Příkaz k provedení inventarizace 
 Starosta obce stanovil termín pro provedení inventarizace k 31.12.2021  
 Dílčí inventarizační komise provedou inventarizaci v období: od 15.1.2022 do 23.1.2022, včetně návrhů na 
vypořádání inventarizačních rozdílů.  
Předseda HIK vyhotoví inventarizační zápis včetně návrhů na vypořádání inventarizačních rozdílů do 
29.1.2022. 
Složení inventarizačních komisí bylo zasláno všem jejím předsedům, kterými jsou  
 
Hlavní inventarizační komise - Předseda: Jiří Novák 
Dílčí inventarizační komise: 

• Majetek na obci Všestary - Předseda: Jaroslav Došel 

• Majetek na obci a SDH Bříza - Předseda: Tomáš Kocián 

• Majetek na obci a SDH Chlum - Předseda: Martin Hájek 

• Majetek na obci a SDH Lípa - Předseda: Marika Čapková Dohnalová DiS.   

• Majetek na obci a SDH Rosnice - Předseda: Leoš Válek  

• Majetek na obci a SDH Rozběřice - Předseda: Stanislav Novák  

• Majetek na SDH Všestary - Předseda: Ing. Pavel Šandera 

• Majetek na bazénu Všestary - Předseda: Ing. Vladimír Fof 

• Majetek Všesličky  -Předseda: Mgr. Michaela Chládková 
 
Rada obce jednala dále o bodech obsažených v programu zasedání zastupitelstva.   
 
 

11. Program „Všestarské spolky“ na rok 2022 
Důvodová zpráva pro jednání zastupitelstva dne 20.1.2022 
Předkladatel: Ing. Vladimír Fof 
 
Po schválení rozpočtu na rok 2022 je možno program vyhlásit. Po zkušenostech z minulosti navrhuji 
ponechat stejný rámec. Jenom opět upozorňuji spolky na body 5, 6, 8 a jejich dodržení. Seznam členů 
v jiném třídění dělá problémy při zpracování dat. 
 
5. Pokud má spolek zájem čerpat dotace z programu „Všestarské spolky“ přihlásí se do programu do 15. 3. 
běžného roku.  

 kalkulovaná cena služby  prokázání  předpokladů pořadí 

  bez DPH vč. DPH oprávnění  reference   

           

Hradecké služby a.s. 878 828,00 993 402,20 ano  splnil 1 

FCC Česká republika, s.r.o 929 992,10 1 052 240,92 ano splnil 2 

kritéria nabídková cena (bez DPH) dodací lhůta (5-30) 
vzdálenost servisu 

(min10 km) 
Body 

celkem  pořadí 

váha v Kč body 90% dny  body 5% km body 5%    

                   

AGRICO s.r.o.; IČ: 49286838 1 325 400 95,71 86,14 30 100,00 5,00 35 28,57 1,43 92,57 2 

Stavis - Ing. Luboš 
Hlaváček; IČ: 11158310 1 446 500 87,70 78,93 30 100,00 5,00 32 31,25 1,56 85,49 3 

Zemědělské družstvo 
Všestary; IČ: 00124087 1 268 590 100,00 90,00 30 100,00 5,00 10 100,00 5,00 100,00 1 
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6. Přihláška do programu „Všestarské spolky“, musí obsahovat zejména: 

 obecnou přihlášku do programu 
 soupis členů spolku majících trvalý pobyt v obci Všestary, který bude ověřen podpisem 

statutárního zástupce spolku 
 zprávu o činnosti za uplynulý rok 
 plán práce na běžný rok 
 stanovy spolku  

     Soupis členů bude zpracován ve tvaru: pořadové číslo – příjmení – jméno – titul – bydliště – datum 
narození.  

 Osobní údaje uváděné o členech spolků budou použity pouze pro účel kontroly a nebudou sloužit 
k jiným účelům.  

8. Žádost o vyplacení dotace předloží spolek zastupitelstvu obce, které ji projedná a schválí. Dotace bude 
vyplacena na základě kladně přijatého usnesení zastupitelstva obce po předložení originálu daňových 
dokladů. Ty budou po označení o úhradě vráceny do účetnictví organizace. Vyplacení dotace bude formou 
převodu na účet spolku, uvedený ve Veřejnoprávní smlouvě o poskytnutí dotace. 
 
Přítomných zastupitelů před hlasováním 9 
Návrh usnesení č. 15/2022: ZO schvaluje rámec pro dotace spolkům v programu „Všestarské spolky“ pro 
rok 2022 v objemu 200.000,- Kč s termínem podání přihlášek do 15. 3. 2022. 
Hlasování o usnesení č. 15/2022: pro 9, proti 0, zdržel se 0 – bylo / nebylo schváleno.  
 
 
 

12. Žádosti o dotace a dary 
Důvodová zpráva pro jednání zastupitelstva dne 20. 1. 2022 
Předkladatel: Ing. Vladimír Fof 
 
Knihovna města Hradec Králové.  
Knihovna města Hradce Králové opět žádá o finanční dotaci ve výši 24.500,- Kč na nákup knih do 
výměnných fondů v rámci regionálních knihovnických služeb. Tento knižní fond se stane součástí 
výměnného fondu, který bude cirkulovat po smluvně vázaných knihovnách oblasti. Tato žádost se 
každoročně opakuje. V předchozích letech jsme jim vždy poskytli 20.000,- Kč. V rozpočtu na rok 2022 je 
stejná částka. Navrhuji částku 20.000,- Kč zachovat. 
 
Přítomných zastupitelů před hlasováním 9 
Návrh usnesení č. 16/2022: Zastupitelstvo obce schvaluje poskytnutí dotace na nákup knih do výměnných 
fondů v rámci regionálních knihovnických služeb s Knihovnou města Hradec Králové, IČ: 00125491 pro rok 
2022 na částku 20.000,- Kč.   
Hlasování o usnesení č. 16/2022: pro 9, proti 0, zdržel se 0 – bylo / nebylo schváleno. 
 
 
Sportovní klub Vlnka, s.r.o.  
Jenom pro připomenutí. Sportovní klub Vlnka, s.r.o. žádal o poskytnutí účelové neinvestiční dotace na 
úhradu části vynaložených nákladů na energie (plyn a elektrická energie) při provozu objektu označeného 
ve Smlouvě o nájmu prostor sloužících k podnikání – veřejného bazénu a sauny.  
Doba, v níž má být dosaženo účelu: 1.1.2022 – 31.12.2022 
Požadovaná výše dotace: 992.697,- Kč 
 
Zatím nebylo předloženo vyúčtování za uplynulý rok (vyúčtování spotřebovaných energií). Nemohla být 
tedy ani provedena kontrola finančním výborem. Schvalování uzavření veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí 
dotace z rozpočtu obce bude tedy potřeba posunout na příště.  
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13. Všesličky – změna na dětskou skupinu 
 
Důvodová zpráva pro jednání zastupitelstva dne 20.1.2022 
Předkladatel: Mgr. Michaela Chládková, Ing. Michal Derner 
 
Financování ze strany ESF (dotace, kterou momentálně čerpáme) končí dle projektu k 30.6.2022 a stejně tak 
i celonárodní podpora činnosti mikrojeslí. Tato forma poskytování péče tedy nebude dále podporována.  
 
Dle doporučení je možné se transformovat na dětskou skupinu, které je poskytována státní podpora 
podobně jako mateřským školám (na podzim 2021 proběhla novelizace). Nicméně podmínky na provoz a 
hygienu jsou rozdílné, a proto dle požární prevence již prostory v sokolovně nebudou vyhovovat.  
Pozn. M.D.: vliv i na úpravu sociálního zařízení a zřejmě i rekolaudaci 
 
V případě pokračování provozu a transformace na dětskou skupinu je třeba nalézt nové prostory a získat 
oprávnění k poskytování dětské skupiny a následně požádat o státní příspěvek na provoz.  
 
Nabídku spolupráce nabízí Obec Světí, kde jsou momentálně mikrojesle také provozovány a situace s 
prostory je obdobná.  
Vzhledem k velkému zájmu o službu ze strany rodičů by se měla prodiskutovat forma pokračování služby vč. 
místa, financování a spolupráce s Obcí Světí. 
 
Mgr. Michaela Chládková – na podzim 2021 došlo k novelizaci, kde nastaly změny. Momentálně máme 
v mikrojeslích 4 děti a jednu pečující osobu. Ministerstvo nám doporučilo transformovat se na dětskou 
skupinu. Na konci roku bylo zjištěno, že byt na sokolovně nebude již vyhovující. Hledali jsme finance na 
přestavbu, nové prostory atd. Dětská skupina je financovaná státním příspěvkem, současné financování 
mikrojeslí končí v červnu 2022. Ing Derner se domluvil s paní starostkou ze Světí, že by obce v tomto 
případě mohly spolupracovat. Jako možné prostory pro dětskou skupinu se nabízí rodinný dům čp.129 u 
mateřské školky. Kapacita by byla navýšena na 6 dětí, popř. na 12 dětí, pak by bylo zapotřebí 2 dospělých 
osob.  Bude zapotřebí také dětská umyvadla, záchodky atd.  
 
Administrativně by provoz dětské skupiny zaštítilo Světí a obec by prostory pronajímala.  
 
Petr Šandera – z chodby jsou schůdky do jednotlivých místností. Budou se tam muset pravděpodobně 
upravit podlahy.  
Ing. Šandera – na jak dlouho je dětská skupina?  
Mgr. M. Chládková – je to nepravděpodobné, že by se dětské skupiny rušily.  
J. Novák – bude to v návaznosti na trh práce?  
Mgr. M. Chládková – ano je tam návaznost na trh práce.  
Ing. Derner – nechal by zpracovat dokumentaci na úpravu, mělo by se to týkat koupelny a WC. Když se na 
Mgr. Chládkovou obrátí projektantka bude jí schopna vysvětlit, co je zapotřebí. 
Ing. Derner – Před případnými úpravami pro dětskou skupinu musíme cca na 2 měsíce byt v čp. 129 využít 
na přechodnou dobu k přestěhování paní Mlezivové z bytu ve Bříze čp. 54, kde je nutná rekonstrukce ve 
vystěhovaném bytě. Ukázalo se, že je potřeba vyměnit stropní konstrukci nad částí bytu paní Mlezivové.   
 
Přítomných zastupitelů před hlasováním 9 
Návrh usnesení č. 5/2022: ZO souhlasí s úpravou objektu čp. 129 tak, aby vyhovovalo nárokům na provoz 
dětské skupiny.  
Hlasování o usnesení č. 5/2022: pro 9, proti 0, zdržel se 0 – bylo / nebylo schváleno. 
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14. Tříkrálová sbírka  
 
Tříkrálový koncert proběhl v sobotu 8.ledna 2022 – hrál Safari akordeon orchestr ze ZUŠ Střezina. 
Dobrovolné vstupné ve výši 9.300 Kč je příspěvkem do Tříkrálové sbírky.  
Koledníci na Tříkrálovou sbírku navštívili obyvatele Břízy, Chlumu a Rosnic. Občané v ostatních částech měli 
možnost přispět do kasičky umístěné na Obecním úřadě Všestary a v prodejně Hruška. 
 
Výsledek sbírky:  
Bříza 5.110 + 3.326 =  8.436 Kč 
Chlum 3.160 + 5.530 =  8.690 Kč  
Rosnice    6.427 Kč 
OU Všestary    2.491 Kč 
obchod Hruška Vš. 2.475 Kč  
Tříkrálový koncert     9.300 Kč   
Celkem              37.819 Kč 
 
J. Novák – poděkoval koledníkům za to, že akce zúčastnili.  
 
 

15. Úhrada faktur  
Důvodová zpráva pro jednání zastupitelstva dne 20.1.2022 
Předkladatel: Ing. Vladimír Fof 
 
Přítomných zastupitelů před hlasováním  
Návrh usnesení č. 17/2022: ZO bere na vědomí úhradu faktur:  

• Václav Vlastník STŘECHY-HRADEC KRÁLOVÉ, IČ: 66832144, Masarykovo náměstí 391/13, 500 02 
Hradec Králové – větrací turbíny ČOV Všestary, částka: 66.390,- Kč,  

• Zeppelin CZ s.r.o., IČ: 18627226, Lipová 72, 251 70 Modletice – pronájem vysokozdvižné plošiny 
3dny, částka: 9.621,32 Kč,  

• Základní škola a mateřská škola, Všestary, IČ: 75017181, Všestary 57, 503 12 Všestary – školní 
plavání, doplatek za prosinec, částka: 6.168,- Kč,  

• Sonepar Česká republika spol. s r.o., IČ: 47450436, Vážní 1125, 500 03 Hradec Králové – VO – 
opravy, údržba, částka: 7.672,94 Kč,  

• Podroužek, Moník, Petera a partneři, advokátní kancelář s.r.o., IČ: 28827261, Fráni Šrámka 
1139/2, 500 02 Hradec Králové – odměna za právní služby (12/2021), částka: 20.751,50 Kč,  

• TECAM PCV a.s., IČ: 60933623, Kotrčova 304/2, 503 01 Plotiště nad Labem – poklop šachtové 
roury, částka: 3.074,61 Kč,  

• EspoMed, spol. s r. o., IČ: 25284461, Březová 482, 500 03 Hradec Králové – antigenní testy 
COVID19 – 350ks pro zaměstnance školy, částka: 28.000,- Kč.  

Hlasování o usnesení č. 17/2022: pro 9, proti 0, zdržel se 0 – bylo / nebylo schváleno. 
 
 

Návrh na zrušení únorového termínu jednání zastupitelstva 

Předkladatel: Ing. Michal Derner, MBA 
 
Podle §3 Jednacího řádu zastupitelstva obce Všestary se zastupitelstvo schází jedenkrát za měsíc s výjimkou 
měsíce července a srpna, kdy starosta svolá zasedání zastupitelstva v případě potřeby.  
 
Zákon o obcích stanoví jako maximální lhůtu mezi konáním zastupitelstva 3 měsíce, avšak doba, po níž trvá 
nouzový stav není započítávána do plynutí maximální tříměsíční lhůty. Okruh záležitostí, které mohou být na 
zasedání zastupitelstva obce projednávány, není nijak omezen. Je však vhodné, aby se zasedání konala jen 
v případech, kdy je to nezbytné, tj. jestliže je třeba projednat a schválit určité zcela neodkladné záležitosti 
(hrozí-li „nebezpečí z prodlení“).  
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 (zdroj: Odbor veřejné správy, dozoru a kontroly Ministerstva vnitra – Informace pro obce ze dne 
21.10.2020)  
 
Zastupitelstvo v minulosti již 2x s ohledem na nepříznivý vývoj epidemiologické situace rozhodlo o zrušení 
zasedání v následujícím pravidelném období.  Ze stejných důvodů navrhuji zrušit únorový termín konání 
zasedání zastupitelstva, které by se konalo jen v případě potřeby projednání neodkladných záležitostí.  
 
Přítomných zastupitelů před hlasováním 9 
Návrh usnesení č. 18/2022: ZO s přihlédnutím k epidemiologickému vývoji souhlasí se zrušením zasedání 
zastupitelstva v únorovém termínu 2022.  
Hlasování o usnesení č. 18/2022: pro 9, proti 0, zdržel se 0 – bylo / nebylo schváleno. 
 
 
 

16. Závěr  
 
jednání ukončeno v 21:00 
 
 
Zapsala: Andrea Netušilová                               .............................................. 

Ověřovatelé:   Rezková Ladislava  ..............................................                            

                          MUDr. Kovalský Michal   .............................................. 

Starosta obce: Ing. Michal Derner, MBA   ..............................................                             

  
Seznam příloh (pouze k archivovanému originálu):   
č. 1 – prezenční listina  
č. 2 – přijatá usnesení 


